
Nr Or.0002.12.24 

 

PROTOKÓŁ NR XII/2024 

z odbytej Sesji Rady Gminy Sławno 

w dniu 30 grudnia 2024 roku 

 

Radni obecni na Sesji: 

1) Antosiak Sławomir 
2) Antosik Marek 
3) Chmielewski Waldemar 
4) Cieślikiewicz Piotr 
5) Kałkowski Wiesław 
6) Knap Arkadiusz 
7) Daniel Mazur 
8) Pietrzyk Michał 
9) Rozpędowski Wiktor 

10) Sobczyk Kazimiera  
11) Stępień Rafał 
12) Śmigiel Mariusz 
13) Wójcik Sylwester 
14) Zdulski Stanisław 
 

Radni nieobecni na Sesji: 

 

1) Szczodry Piotr 

 

 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Sławnie. Sesji przewodniczył Pan 

Stanisław Zdulski – Przewodniczący Rady Gminy Sławno. 

 

Czas trwania sesji: 

od godziny 1302 do godziny 1446 

 

Szczegółowe informacje dotyczące przebiegu Sesji oraz omawianych spraw są zamieszczone na 

nagraniu z Sesji znajdującym się na płycie dołączonej do protokołu oraz na stronie internetowej:  

https://www.youtube.com/live/nPfvNdaiBw4 

 

AD.1. OTWARCIE SESJI RADY GMINY I STWIERDZENIE QUORUM. 

  

 Otwarcia XII Sesji IX kadencji Rady Gminy Sławno dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Sławno Pan Stanisław Zdulski. 

 Na podstawie podpisanej wcześniej przez radnych listy obecności oraz sprawdzenia obecności 

za pomocą programu E-Sesja, Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Zdulski stwierdził, że na 

https://www.youtube.com/live/nPfvNdaiBw4


stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Następnie przywitał uczestniczących w sesji: Wójta Gminy Sławno Pana Tadeusza 

Wojciechowskiego, Zastępcę Wójta Gminy Panią Beatę Szlęzak, Skarbnika Gminy Panią Mirosławę 

Śmigiel, Sekretarza Gminy Pana Andrzeja Mazura, Radcę Prawnego Panią dr Annę Wiktorowicz,  

Kierowników referatów i jednostek organizacyjnych, mieszkańców gminy. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

AD. 2. PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Zdulski poinformował, że proponowany porządek 

obrad wraz z kompletem dokumentów radni otrzymali drogą elektroniczną. W związku z tym zapytał, 

czy będą uwagi co do dostarczenia zawiadomień o terminie zwołania Sesji oraz dostarczonych 

materiałów na Sesję. 

Uwag ze strony radnych w powyższej sprawie nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sesja jest nagrywana i transmitowana online za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a następnie przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

PORZĄDEK SESJI: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zgłaszanie uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym.  

5. Podjęcie uchwał : 

a) uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Sławno na lata 2024 – 2034, 

b) uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r., 

c) uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sławno na lata 

2025 -2034, 

d) uchwała w sprawie budżetu gminy na 2025 r., 

e) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości położonych w 

obrębie wsi Zachorzów, 

f)  uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Sławno, 

g) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Opoczno na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej, 

h) uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sławno, 

i)  uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie pasa drogowego, 

j) uchwała w sprawie uchylenia uchwały uchylającej w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sławno, 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad. 



     

 Przewodniczący Rady zawnioskował o zmianę porządku obrad poprzez rozszerzenie porządku  

o podpunkt k) uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na terenie gminy Sławno. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Pan Stanisław Zdulski poddał pod głosowanie porządek obrad po 

zmianach. 

  

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia porządku obrad 

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Waldemar Chmielewski,  Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, 

Arkadiusz Knap, Daniel Mazur, Michał Pietrzyk, Wiktor Rozpędowski, Sobczyk Kazimiera,  Rafał 

Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik, Stanisław Zdulski  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry,  

  

AD.3. ZGŁASZANIE UWAG DO PROTOKOŁÓW Z POPRZEDNIEJ SESJI. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że w protokole zostały naniesione małe poprawki 

pisarskie i poprawiony protokół został zamieszczony w programie eSesja i zwyczajowo wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Gminy Sławno. Następnie Przewodniczący zapytał, czy będą uwagi do 

protokołu. 

Uwag do powyższych protokołów nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Zdulski poinformował, że Protokół  

Nr XI/2024 został przyjęty. 
 

4. Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym 
  

  Informację Wójta z realizacji zadań gospodarczych w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 29 

listopada 2024 r. do chwili obecnej przedstawił w formie prezentacji Wójt Gminy Sławno Pan Tadeusz 

Wojciechowski. 

 Szczegółowe informacje dotyczące Informacji Wójta Gminy z realizacji zadań gospodarczych 

zamieszczone są na nagraniu z Sesji znajdującym się na płycie dołączonej do protokołu oraz na stronie 

internetowej: https://www.youtube.com/live/nPfvNdaiBw4 

 
 

5.  PODJĘCIE UCHWAŁ: 

 

https://www.youtube.com/live/nPfvNdaiBw4


a) uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sławno 

na lata 2024 – 2034; 

 

Skarbnik Gminy Pani Mirosława Śmigiel omówiła jednocześnie uchwałę w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2024-2034 oraz uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Pan Arkadiusz Knap odczytał treść projektu uchwały, 

 a Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sławno 

na lata 2024 – 2034 

Wyniki głosowania  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, Arkadiusz Knap, 

Daniel Mazur, Wiktor Rozpędowski, Rafał Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik, Stanisław 

Zdulski  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (3) 

Waldemar Chmielewski, Michał Pietrzyk, Sobczyk Kazimiera, 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry, 

UCHWAŁA NR XII/72/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sławno  

na lata 2024 – 2034 

 

została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

b) uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r.  

Skarbnik Gminy Pani Mirosława Śmigiel omówiła w\w uchwałę w poprzednim podpunkcie. 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sławno Pan Stanisław Zdulski poprosił o odczytanie 

projektu uchwały Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Arkadiusza Knapa i Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Wyniki głosowania  

ZA: 11,  PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (11)  



Antosiak Sławomir, Marek Antosik, Cieślikiewicz Piotr, Wiesław Kałkowski, Arkadiusz Knap, Mazur 

Daniel, Rozpędowski Wiktor, Rafał Stępień, Śmigiel Mariusz, Wójcik Sylwester,  Stanisław Zdulski

  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (3) 

Waldemar Chmielewski, Pietrzyk Michał, Sobczyk Kazimiera,  

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry, 

UCHWAŁA NR XII/73/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sławno na lata 

2025 -2034, 

 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Wojciechowski omówił jednocześnie uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sławno na lata 2025-2034 oraz uchwałę w sprawie budżetu 

gminy na 2025 r.  

Następnie Skarbnik Gminy Pani Mirosława Śmigiel szczegółowo przedstawiła Wieloletnią 

Prognozę finansową na lata 2025-2034 oraz budżet gminy na 2025 r. 

 W dyskusji w\w temacie uczestniczyli: Radny Pan Waldemar Chmielewski, Skarbnik Gminy Pani 

Mirosława Śmigiel, Wójt Gminy Pan Tadeusz Wojciechowski, Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Stanisław Zdulski. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Zdulski poprosił o odczytanie projektu uchwały przez 

Wiceprzewodniczącego Pana Arkadiusza Knapa a następnie Przewodniczący Rady poddał go pod 

głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sławno na lata 2025 

-2034, 

Wyniki głosowania  

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, Arkadiusz Knap, 

Daniel Mazur, Wiktor Rozpędowski, Rafał Stępień, , Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  Stanisław 

Zdulski  

PRZECIW (1) 

Waldemar Chmielewski, 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (2) 

Michał Pietrzyk, Sobczyk Kazimiera 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry 



 

 

 

UCHWAŁA NR XII/74/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sławno 

 na lata 2025 -2034  

 

została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) uchwała w sprawie budżetu gminy na 2025 r.,  

 

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Arkadiusz Knap odczytał treść projektu uchwały, a następnie 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie budżetu gminy na 2025 r., 

Wyniki głosowania  

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, Arkadiusz Knap, Daniel 

Mazur, Wiktor Rozpędowski, Sobczyk Kazimiera, Rafał Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  

Stanisław Zdulski 

PRZECIW (1)  

Waldemar Chmielewski, 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (1) 

Michał Pietrzyk, 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry, 

 

 

UCHWAŁA NR XII/75/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie budżetu gminy na 2025 r. 

 

została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości położonych w 

obrębie wsi Zachorzów , 

 

Uchwałę omówił Sekretarz Gminy Pan Andrzej Mazur. 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Arkadiusz Knap odczytał treść projektu uchwały, a następnie 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 



 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości położonych w 

obrębie wsi Zachorzów, 

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Waldemar Chmielewski, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, 

Arkadiusz Knap, Daniel Mazur, Michał Pietrzyk, Wiktor Rozpędowski, Sobczyk Kazimiera, Rafał 

Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  Stanisław Zdulski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry, 

UCHWAŁA NR XII /76/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości położonych 

w obrębie wsi Zachorzów 
 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

f) uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Sławno,  

 

Uchwałę omówiła Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa Pani Dorota Skwierczyńska-

Madej. 

Pytań ani uwag do w\w uchwały nie zgłoszono. 

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Mariusz Śmigiel odczytał treść projektu uchwały, a następnie 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Sławno  

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1  

Wyniki imienne:  

ZA (14) 

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Waldemar Chmielewski, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław 

Kałkowski, Arkadiusz Knap, Daniel Mazur, Wiktor Rozpędowski, Michał Pietrzyk, Sobczyk 

Kazimiera, Rafał Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  Stanisław Zdulski  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry, 

 

 

 



 

UCHWAŁA NR XII/77/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Sławno, 

 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

g)  uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Opoczno na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej, 

 

Uchwałę omówiła Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa Pani Dorota Skwierczyńska-

Madej oraz Wójt Gminy Sławno Pan Tadeusz Wojciechowski. 

Pytań ani uwag do w\w uchwały nie zgłoszono. 

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Mariusz Śmigiel odczytał treść projektu uchwały, a następnie 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Opoczno na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej 

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Waldemar Chmielewski, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, 

Arkadiusz Knap, Daniel Mazur, Michał Pietrzyk, Wiktor Rozpędowski, Sobczyk Kazimiera, Rafał 

Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  Stanisław Zdulski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry, 

UCHWAŁA NR XII/78/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Opoczno na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego  

o charakterze użyteczności publicznej  

 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

h) uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sławno, 

 



Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa jednocześnie omówiła jednocześnie pozostałe 

uchwały. 

W dyskusji dotyczącej w\w projektu uchwały uczestniczyli: Radny Pan Waldemar 

Chmielewski, Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa Pani Dorota Skwierczyńska-Madej.  

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Pan Mariusz Śmigiel odczytał treść projektu uchwały,  

a następnie Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sławno 

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Waldemar Chmielewski, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, 

Arkadiusz Knap, Daniel Mazur, Wiktor Rozpędowski, Michał Pietrzyk, Sobczyk Kazimiera, Rafał 

Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  Stanisław Zdulski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry, 

UCHWAŁA NR XII/79/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sławno  
 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

i) uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 

pasa drogowego 

 

Projekt uchwały został omówiony w poprzednim podpunkcie. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Mariusz Śmigiel odczytał treść projektu uchwały, 

 a Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 

pasa drogowego 

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Waldemar Chmielewski, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, 

Arkadiusz Knap, Daniel Mazur, Wiktor Rozpędowski,  Michał Pietrzyk, Sobczyk Kazimiera, Rafał 

Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  Stanisław Zdulski 

PRZECIW (0) 



WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry 

UCHWAŁA NR XII/80/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty  

za zajęcie pasa drogowego  

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

j) uchwała w sprawie uchylenia uchwały uchylającej w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sławno,  

 

 Wiceprzewodniczący Pan Mariusz Śmigiel odczytał treść projektu uchwały, a Przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały uchylającej w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sławno 

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Waldemar Chmielewski, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, 

Arkadiusz Knap, Daniel Mazur, Michał Pietrzyk, Wiktor Rozpędowski, Sobczyk Kazimiera, Rafał 

Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  Stanisław Zdulski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry, 

UCHWAŁA NR XII/81/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchylenia uchwały uchylającej w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sławno 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

k) uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na terenie gminy Sławno,  

 

Wiceprzewodniczący Pan Mariusz Śmigiel odczytał treść projektu uchwały a Przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie:  

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na terenie gminy Sławno 

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Sławomir Antosiak, Marek Antosik, Waldemar Chmielewski, Piotr Cieślikiewicz, Wiesław Kałkowski, 

Arkadiusz Knap, Daniel Mazur, Michał Pietrzyk, Wiktor Rozpędowski, Sobczyk Kazimiera, Rafał 

Stępień, Mariusz Śmigiel, Sylwester Wójcik,  Stanisław Zdulski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Szczodry 

 

UCHWAŁA NR XII/82/24 

RADY GMINY SŁAWNO  

z dnia 29 listopada 2024 r. 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

na terenie gminy Sławno 

 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

AD.7. Sprawy różne. 

 

1) Głos zabrał Radny Pan Waldemar Chmielewski w sprawie wyjazdu do Austrii. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Sławno Pan Tadeusz Wojciechowski. 

2) Radny Pan Waldemar Chmielewski zapytał, czy były prowadzone na terenie gminy konsultacje 

społeczne dotyczące żłobków. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 

3) Radny Pan Waldemar Chmielewski poprosił o wyjaśnienie, dlaczego tok postępowania z petycją  

złożoną przez mieszkańców pod koniec października został zawieszony.  

Odpowiedzi udzieliła Radca Prawny Pani dr Anna Wiktorowicz. 

4) Wójt Gminy Sławno Pan Tadeusz Wojciechowski przekazał informacje dotyczące otwarcia                                                     

supermarketu Dino w miejscowości Sławno.  

5) Głos w sprawie problemów z wodociągiem w miejscowości Bratków zabrał Radny Pan Michał  

Pietrzyk. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Pan Tadeusz Wojciechowski.  

 

 

 

 

 

 



AD. 4. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XII Sesji IX kadencji Rady Gminy Sławno, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Zdulski podziękował radnym i wszystkim obecnym za 

udział w sesji oraz złożył życzenia noworoczne, a następnie zamknął obrady o godz. 1446. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 

        Marta Śmigiel 


